
Fra: Mette Robertsen
Sendt: tirsdag 16. august 2022 13:56
Til: Jan Helge Lavik
Emne: VS: ArkivsakID: 21/5625

Hei igjen,

Ser at eg har oppgitt feil dato med omsyn til kor tid saka som gjeld dispensasjon vedr. avstandskrav blei
opprette v. avd. Samferdsel. Riktig dato er den 07.07.2022.

Vennleg helsing

Mette Robertsen | Rådgjevar Plan og byggesak

Telefon:
Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Fra: Mette Robertsen
Sendt:tirsdag 16. august 2022 12:19
Til: Jan Helge Lavik <jan.helge.lavik@gmail.com>
Emne: SV: ArkivsakID: 21/5625

Hei,

Det blei 7 juni oppretta eigen sak med omsyn til søknad om dispensasjon som gjeld avstandskrav for
tiltak som kjem nærmare enn 4,0 meter frå kommunalt leidningsnett.

Saka er det Alver kommune avd. Samferdsel,- veg,- vatn,- og avlaup som skal handsama.

Sak nr 21/6525 er satt i bero inntil det føreligg vedtak i saka som nemnt.

Vennleg helsing

Mette Robertsen | Rådgjevar Plan og byggesak

Telefon:
Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.alver.kommune.no%2F&data=04%7C01%7Csnb%40harris.no%7C01f3fec5c2aa4626e8b308d978428f0f%7C24a67d58a16d4152a3aee6dfa508b9a0%7C0%7C0%7C637673049537184700%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=PTWFVTB0rN1UUwcpjrH5Js0JbFXCbezrFCdoT4nycCc%3D&reserved=0
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.alver.kommune.no%2F&data=04%7C01%7Csnb%40harris.no%7C01f3fec5c2aa4626e8b308d978428f0f%7C24a67d58a16d4152a3aee6dfa508b9a0%7C0%7C0%7C637673049537184700%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=PTWFVTB0rN1UUwcpjrH5Js0JbFXCbezrFCdoT4nycCc%3D&reserved=0


Fra: Jan Helge Lavik <jan.helge.lavik@gmail.com>
Sendt:tirsdag 16. august 2022 10:16
Til: Mette Robertsen <mette.robertsen@alver.kommune.no>
Emne: ArkivsakID: 21/5625

Hei!

Forsøkte å ringe. Det eg lurer på er hvordan det går med denne saken?
Ser at det ikke etter snart seks uker siden dokumentid22/55801«uttalelse med fire ukers svarfrist» ble
sendt ut, enda ikke er kommet noen kommentarer til. Er det da noe mer eg skal foreta meg eller hva
skjer videre i denne saken? Er det flere som skal uttale seg?

Mvh
Jan-Helge Lavik
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